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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök úri

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi OVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48.* 13.
pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető
miniszterhez,

„Mennyit spórol az állam azon, hogy ma már a szociális étkeztetést is uniós pénzbó7

finanszírozzák? Mire használja fel a kormány a felszabaduló forrásokat? ”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Már többször érdeklődtük afelő l, hogy a „Rászoruló Személyeket Támogató Operatív
Program”, uniós projekt révén finanszírozott étkeztetés miként jut el a rászorulókhoz, é s
pontosan mit jelent ez a szociális étkeztetés rendszerében .
Legutóbbi, a kihű léses halálesetekkel kapcsolatos elfogadhatatlan válaszában is kitért arra ,
hogy :

„A 2016-ban kezdődött Rászoruló Személyeket Támogató Operatív Program
„Közterületen élők számára természetbeni juttatás biztosítása” című alprogramjában
a projektben számszerűsített elvárás alapján munkanapokon átlagosan 4000 főnek

szükséges meleg ételt biztosítani jellemzően a hajléktalanokat ellátó intézményeken
keresztül. 2017 decemberében országosan 93 176 adag étel, azaz munkanaponként
átlagban 4904 étkezési csomag lett kiosztva hajléktalan embereknel . Ez december
hónapban megközelítőleg 65 tonna, azaz munkanaponként átlagban 3,4 tonna élelme t
jelent. A projekt indulása óta összesen 928 484 étkezési csomag került kiosztásra ,
amely 649,9 tonna élelmet foglal magában.”



Mindezek miatt az alábbiakat kérdezem Miniszter Úrtól :

• Mindez mit jelent? Több ételt kapnak a rászorulók? Több embert érnek el ?

• Mennyivel fordít kevesebbet az állam a szociális étkeztetésre az uniós források

miatt?

• Miként használja fel a kormány a felszabaduló forrásokat?

• Mennyi ember részesűlt szociális étkeztetésben 2010 óta az egyes években ?

(Kérem, megyénként adja meg az adatokat! )

• Mennyi pénzt fordított ennek támogatására a kormány 2010 óta az egyes

években?

(Kérem, megyénként adja meg az adatokat! )

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2018 . február 5 .

Korózs Lajos

országgyűlési képviselő
(MSZP)
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